
PV presidiumweek

VERSLAG

Vergaderingen van woensdag 5 juli tot zondag 9 juli 2017

Woensdag 5 juli 2017 - namiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Catinca (vanaf 17.05 u), Dries B, Fien,
Gert, Isabelle (vanaf 16.02 u), Jan, Judith, Kristien, Lena, Lise, Marike, Mathias, Maxim,
Milko, Nicky, Ruben, Samuel, Siebe, Simme, Stephanie, Viktor, Wieter

Verontschuldigd: Anthe, Aram, Bas, Dries DP, Emilio, Glen, Helena, Joran, Karim, Kristof, Lauren, Lisa,
Marnik, Milan, Oberon, Raf, Robin B, Robin V, Sarah, Seppe, Sergey, Simon Merckx, Steffie,
Stijn, Tobias, Yana, Ze Wen

De vergadering wordt geopend om 15.05 u.

Goedkeuring agenda

Er worden twee puntjes toegevoegd aan de agenda, nl. coöptatie Milan en verkiezing LOKO. De agenda wordt
goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Kringen contacteren gezamenlijke activiteiten Aiko & Lise Ja
Sponsordeal Bicky regelen PR Nog mee bezig
Deadlines 24 urenloop weten Sport Ja
Samenzitten met Jari voor Winawear Karim Ja

Mededelingen

� Je mag pintjes drinken op de vergadering indien je er al aan begonnen was, maar je mag er geen nieuwe
bijhalen. Frisdrank en water mag je wel bijhalen. Er worden nog lijsten opgehangen om aan te duiden wat
je gedronken hebt. De ontbijtdrank is gratis.

� Koken wordt gedaan door vrijwilligers. Iedereen moet wel een keertje afwassen. De mensen die afgewassen
hebben, mogen de volgende keer nieuwe mensen aanduiden.

� Als je kotst, moet je het zelf opkuisen.

1



� De avondmaaltijden: spaghetti (optioneel met taco’s), wraps met kip, chili con carne met rijst, fishsticks
met spinaziepuree. Middagmaaltijden: croques, hotdogs, spek met ei, gewonnen brood

� Er liggen tien bundeltjes met het HR en de statuten. Iedereen moet dit eens doornemen. Als je bedenkingen
hebt, mag je dat erbij schrijven. Leg de bundeltjes altijd terug op de plaats waar je ze gepakt hebt, laat ze
zeker niet buiten liggen.

� De huurprijs van de Alma blijft op 50 euro, en dit gaat volgens hen zo blijven zolang we ons gedragen. Alma
heeft blijkbaar geen vergunning voor sterke drank, waardoor we bijvoorbeeld geen jenever mogen schenken
op de Winabar. De baas van de Alma wil eigenlijk ook geen vergunning, omdat de KU Leuven in een
anti-alcohol programma zit. Er is al een mail gestuurd naar LOKO en indien nodig kunnen we misschien
tijdelijke vergunningen krijgen bij de stad Leuven. Anders zoeken we een andere oplossing.

Raden

LOKO AV

Er zijn een heleboel mensen verkozen en er is goedgekeurd welke activiteiten LOKO zal organiseren. Dit is
vrijwel volledig hetzelfde als vorig jaar, behalve dat de studentenmarathon niet meer zal plaatsvinden en er nu een
atletiekhappening zal georganiseerd worden. Verder is de begroting tijdelijk goedgekeurd en zijn de kringfiches
besproken. Ook de toekomstvisie van Alma is besproken. De prioriteit is om de prijs zo laag mogelijk te houden,
maar er zal volgend jaar wel een indexatie van de Almaprijzen van ongeveer 10 cent per maaltijd zijn. Qua
duurzaamheid zal er een kraantjeswateractie plaatsvinden.

Sport WV

De IFB is geëvalueerd. Hierover was iedereen heel tevreden, want er was een grote opkomst. Er is voorgesteld
om volgend jaar de finale te spelen op het grote veld van de Sportoase, maar dat gaat toch niet door, want die
zaal is moeilijk te vullen en dan wordt de finaledag ook uitgespreid. Er is ook een lange discussie geweest over de
24 urenloop. Momenteel wordt er een balsportzaal gebouwd aan de ingang van het Sportkot, dus de vier standen
die daar normaal stonden, moeten volgend jaar ergens anders staan. Er zijn twee plannen: ofwel lopen we op
de atletiekpiste, ofwel opnieuw op het beton. Er is uiteindelijk gestemd voor het beton, maar dit was nog geen
definitieve stemming omdat er niet genoeg mensen aanwezig waren. De loopploegen moeten dus voorbereid zijn
op beide plannen. Ten slotte is het jaar nog geëvalueerd en dat was over het algemeen in orde.

Scientica overleg

Er zullen volgend jaar vijf Scienticafés plaatsvinden in plaats van vier. Ook zullen de cantusweek, de Scienticantus,
het galabal, het Scientica weekend (gericht op presidiumvolk), de jobfair (misschien met een alumniavond), het
debat en de barbecue opnieuw plaatsvinden en zal er een Plan Sjarel georganiseerd worden. We hebben 60 Guido
gidsen besteld, dat is iets meer dan vorig jaar. Er zijn ook nog een paar mandaten open bij Scientica, bijvoorbeeld
voor het galabal, de jobfair en Scientica Internationaal.

Beheerraad

Er waren nog enkele rekeningen open die beter gesloten zouden zijn. Raf en Aiko zijn verkozen als werkend lid,
dus zij hebben een stem in Beheerraad. Als zij niet kunnen komen, kunnen Lise en Ruben als toegetreden lid
inspringen. Ruben is verkozen als beheerder, Lise als secretaresse en Fanne is voorzitter. De exploitatie van
Sparticle is goedgekeurd.
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Inrichten werkgroepen

� Grafisch: posters ontwerpen, banners voor facebook maken, etc.
Karim (verantwoordelijke), Dries DP, Simme, Wieter, Benjamin, Arne VDK, Viktor, Tobias

� 24 urenloop: Hier wordt geregeld hoe de eetstand, loopstand, etc. geregeld zullen worden.
Arne J (verantwoordelijke), Simme, Samuel, Arne VDK, Mathias, Wieter, Dries B, Marike, Siebe, Aderik,
Gert, Maxim, Ruben, Robin B, Simon Merckx, Glen

� Themaweek: Dit is een week waarin elke post een activiteit organiseert in een bepaald thema. We gaan
kijken of er een goed idee uit de werkgroep komt, en dan gaan we nog beslissen of we de themaweek
organiseren.
Mathias (verantwoordelijke), Maxim, Arne VDK, Kristien, Nicky, Milko, Lena, Stephanie, Siebe, Isabelle

� IKZ: Interne Kwaliteitszorg, zij houden het HR en de statuten in de gaten en denken na over aanpassingen.
Lise (verantwoordelijke), Aderik, Arne VDK, Siebe, Arne J, Simme, Raf

� Alumni: De alumniwerking is een werking voor afgestudeerden, ook in samenwerking met Scientica.
Arne J (verantwoordelijke), Lise, Kristien, Samuel, Raf

� Winalliance: Er zijn nog andere Winakringen waar we soms samen activiteiten mee organiseren.
Aderik (verantwoordelijke), Samuel, Arne J, Mathias, Judith, Milko, Siebe, Viktor, Aiko, Fien

� Lustrum: Wina wordt niet volgend jaar, maar het jaar daarna 55 jaar. Aangezien dit een groot gebeuren
is, gaan we er wel volgend jaar al over brainstormen.
Arne J (verantwoordelijke), Samuel, Wieter, Jan, Aiko, Milan, Raf

� Wina groen: Bespreken hoe we dit campagnepuntje gaan implementeren in onze jaarwerking.
Nicky (verantwoordelijke), Fien, Jan, Marike, Milko, Dries B, Stephanie, Lise

� Promo 24 urenloop: promofilmpje uitwerken
Bart (verantwoordelijke), Maxim, Lena, Benjamin, Isabelle

� Jaar T-shirts: mopjes selecteren waarop de leden kunnen stemmen
Karim (verantwoordelijke), Arne J, Marike, Lena, Bart, Lise, Milan

� Archief: In de kelder staan veel oude Winagenda’s enzo. Het plan is om dit eens door te lezen en de
geschiedenis van Wina op de website te updaten.
Siebe (verantwoordelijke), Simme, Nicky, Aderik, Milko, Kristien, Bart

Presidiumvoordeel

Als presidium kan je ervoor kiezen om de presidiumleden bepaalde voordelen te bieden. Vorig jaar was dit gratis
shiftendrank per twee uur shiften, een teambuilding en overschot van activiteiten meenemen of overkopen aan
goedkopere prijzen. Dit willen we allemaal behouden. Verder wordt er voorgesteld om op het einde van het jaar
het geld dat we overhebben in onze ploeg te steken, bijvoorbeeld in een barbecue, in plaats van in overbodige
investeringen. Als we op het einde van het jaar herbegroten en we merken dat er nog wat geld over is, maar we
vinden geen nuttige investeringen, dan kunnen we dit inderdaad doen. Nog een idee is om voor lange en zware
shiften eten te voorzien voor de shifters. Voor het lenteconcert worden er bijvoorbeeld al sandwiches voorzien.
De enige grote activiteit die nog lange en zware shiften heeft, is de 24 urenloop. Het zou wel tof zijn als we de
shifters dan eetbonnetjes geven, of wat sandwiches en beleg voorzien. Voor eetstanden bijvoorbeeld is het niet
echt nodig, want dan kan je goedkoop gewoon zelf een portie kopen. Als een post nog activiteiten heeft waarvoor
ze vinden dat het nodig is, mogen ze dat altijd voorstellen. We moeten gewoon zorgen dat we geen shiften moeten
aanmaken om andere shifters van eten te voorzien. We komen er nog op terug of we het gaan doen voor de 24
urenloop. Samengevat hebben we dus shiftendrank, teambuilding, overschotten meenemen, geld dat op het einde
van het jaar over is eventueel in de ploeg steken (enkel indien we geen nuttige investeringen vinden) en eventueel
eten aanbieden bij grote shiften.
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Documentatie en structuur

� Het is de bedoeling dat de posten beter afgebakend worden. Er is dus een postenfiche die door elke post
ingevuld moet worden. Bij ‘doelen’ vul je in waar je als post voor staat en wat je gedurende het jaar wil
bereiken. Bij ‘ideeën’ schrijf je hoe je dat gaat aanpakken. Naar deze dingen kan dan teruggegrepen worden
bij postenevaluaties. Verder is er nog ‘verdeling verantwoordelijkheden’. Hier schrijf je wat de verantwoorde-
lijkheden zijn van de postenverantwoordelijke en de activiteitenverantwoordelijken. Denk bijvoorbeeld eens
na of de activiteitenverantwoordelijke naar de PV moet komen (indien niet moet de postenverantwoordelijke
heel goed op de hoogte zijn van alles). Op de achterkant van de fiche schrijf je de verschillende activiteiten
van de post. Achteraf moet de fiche uitgetypt worden en online geplaatst worden.

� Er zullen meer postenevaluaties komen en ook de preseskwartiertjes komen terug.

� De docuwiki (Wina website → Wiki → Documentatie) moet veel beter aangevuld worden. De bedoeling is
dat je hier schrijft hoe je een activiteit hebt georganiseerd, zodat dit de jaren daarna gebruikt kan worden.
Dit wordt vanaf nu de verantwoordelijkheid van de activiteitenverantwoordelijke. Momenteel is de structuur
van de wiki heel vaag, dus Webteam moet dit eens onder handen nemen. Er moet eens nagedacht worden
wat het overzichtelijkste is: een ordening per jaar, per activiteit of per post. Per activiteit zou een gigantische
lijst zijn, en er zijn ook posten die geen activiteiten hebben, maar waar wel informatie van op de docuwiki
mag komen. Een ordening per post zou dus misschien het beste zijn. We gaan ook proberen om wat we nu
toevoegen los te laten staan van de chaos van de vorige jaren.

� Er zitten niet zoveel mensen met een eigen auto in onze ploeg, dus als we volgend jaar een auto nodig hebben
voor een activiteit, moet dit veel beter gepland worden. We gaan normaal gezien ook busjes van de KUL
kunnen lenen, maar dat gaan we dan waarschijnlijk minstens een maand op voorhand moeten aanvragen.
Alle verplaatsingen die je doet voor Wina worden trouwens vergoed.

� Er komt nog een algemene checklist die toegepast kan worden op elke activiteit tegen EJWiekent.

� Er zal een lijst online komen waarop voor elke activiteit moet gezet worden wie de activiteitenverantwoor-
delijke is. Zo weten Redactie en Beheer bij wie ze terecht kunnen als er iets niet in orde is.

Kringfiches LOKO + Shiften LOKO en Scientica

We moeten doorgeven aan LOKO wie ons presidium vormt. De shiften van LOKO worden hier voor 33 procent
op gebaseerd, en voor 66 procent op ledenaantal. Enkel de mensen die we doorgeven mogen naar de Plan Sjarels
gaan. Het probleem is dat wij een groot presidium hebben, waardoor we veel shiften krijgen, maar eigenlijk gaat
er niet zoveel volk naar Plan Sjarels. Vele andere kringen (zoals Medica en Ekonomika) hebben een ander systeem
dan wij (ze werken met medewerkers, vrijwilligers, werkgroepen etc.) en geven dus maar een klein deel van hun
presidium door, wat niet zo eerlijk is voor ons. We hadden gehoopt dat er hiervoor een regulering vanuit LOKO
zou komen, maar dat gaat niet gebeuren.

Ofwel geven we enkel het kernpresidium door. Dan krijgen we veel minder shiften, maar dan kan er niet veel volk
naar de Plan Sjarels. Je kan wel gewoon een naam gebruiken van iemand die niet gaat om binnen te geraken bij
een Plan Sjarel. We kunnen daar bijvoorbeeld een Google doc voor opstellen. Er echt een systeem voor opstellen
gaat wel nogal tegen onze principes in. Als we enkel kern zouden doorgeven, zou in principe dan ook enkel kern
LOKO shiften moeten invullen, maar dat was nu voor het grootste deel waarschijnlijk ook al wel het geval.

We zouden een lijst kunnen doorgeven met iedereen die naar Plan Sjarels wil gaan, maar er zijn wel veel mensen
die eens één of twee keer op een jaar naar een Plan Sjarel gaan en dan staat toch bijna iedereen erop. Het zou
vooral niet zo eerlijk zijn als kern vrijwel alle shiften invult en iedereen dan wel naar de Plan Sjarels kan gaan. We
zouden iedereen erop kunnen zetten en dan iedereen verplichten om minstens één shift te doen, op een heel jaar
is dat echt geen moeite. Je zou dan wel snel het effect krijgen dat mensen na hun ene shift geen andere shiften
meer invullen. Het zou in ieder geval al een verbetering zijn tegenover vorig jaar. Het heeft trouwens niet veel zin
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om in het presidium te zitten als je je niet wilt engageren, dat is duidelijk gezegd op de infosessie. Het probleem
is dat er nu eenmaal wel mensen zijn die zich niet willen engageren voor externe shiften, en sommige van hen zijn
wel degelijk waardevol voor het presidium.

Als we via een principe van sociale controle willen werken, zou het veel beter zijn om met een lijst te werken van
mensen die effectief externe shiften willen doen. Het kan natuurlijk gebeuren dat je eens geen tijd hebt, maar als
je op de lijst wilt en er wordt aan je gevraagd om te shiften, dan moet je dit ook doen, tenzij je een goed excuus
hebt. Ergens is het misschien wel niet helemaal juist om het recht om naar Plan Sjarels te gaan, vast te hangen
aan externe shiften, want die zijn niet meer waard dan onze eigen shiften.

We besluiten om op de kringfiche enkel het kernpresidium te zetten en mensen die bereid zijn om externe shiften
op te nemen. Eén shift is niet genoeg en het is ook geen excuus dat je uiteindelijk toch niet naar Plan Sjarels bent
gegaan. Mensen die niet op de lijst staan, zijn niet verplicht om externe shiften in te vullen (het mag natuurlijk
wel altijd), maar dit verandert niets aan het feit dat je nog altijd bij Wina moet shiften!

Zwanenboek

Dit is een soort fotoboek voor mensen die afstuderen. Volgens Jari zouden de mensen in zijn jaar hier wel in
gëınteresseerd zijn. Als tijdens het jaar zou blijken dat er toch te weinig interesse is, kunnen we het nog altijd niet
laten doorgaan.

Investeringen

De investeringen die de vorige AV zijn goedgekeurd:

� Truitjes voor de IFB
� Een voetbal
� Kookvuren
� Harde schijf voor de bar PC
� Haspels
� 2 koelkasten
� Koelelementen
� Een box
� Croque machines

De dingen waar wij nog in willen investeren:

� EHBO-koffer aanvullen
� Onderstel voor BBQ
� Keepershandschoenen
� Een spanriem (we kunnen er wel nog een recupereren van een oude koelkast)
� Curverboxen
� Duct tape (grote hoeveelheid, niet allemaal ineens in de kelder leggen)
� Alcoholstiften (grote hoeveelheid)
� Tent die je kan openvouwen

Er wordt nog voorgesteld om in het begin van het jaar een grote hoeveelheid frisdrank aan te kopen, zodat je voor
kleine activiteiten niet naar de winkel moet, maar dat is niet echt nodig. Als je naar de winkel gaat voor grotere
activiteiten kan je altijd wat extra meenemen voor de kleine activiteiten.

Varia

� Ruben: ‘Kristof is één keer in de Dijle gevallen.’
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� Aderik: ‘Bar zit om elf uur vanavond samen.’

� Arne VDK: ‘Ik en Dries De Proost zijn ook één keer in de Dijle gevallen, maar blijkbaar was dat niet per
ongeluk.’

� Siebe: ‘Normaal gezien is er op presidiumweek altijd een cantusje, misschien morgen? Cantus zit vandaag
om tien uur samen.’

� Milko: ‘Als je met een glas naar buiten gaat, neem dat dan mee terug naar binnen, want er zijn kinderen
aan het spelen buiten.’

� Wieter: ‘GAK zit morgen voor de vergadering samen.’

� Benjamin: ‘EJW zit ook nog samen.’

� Mathias: ‘Themaweek zit ook samen vanavond na de afwas.’

� Arne J: ‘De 24 urenloop werkgroep zit morgenvoormiddag samen. Het is ook wel leuk om een dixitlijst op
te hangen. Sport zit na het eten samen. En Sarah moet met haar zatte botten van de Winagang blijven.’

� Simme: ‘Cultuur dictatuur, cultuur zit niet samen! Jawel, morgenvoormiddag ofzo.’

� Lise: ‘Voor het lawaai deze avond, ik weet niet goed hoe het hier zit met de huizen enzo, maar let er een
beetje op.’

� Aiko: ‘Dit is niet enkel ons terrein, we delen het met de scouts hiernaast, daar zijn nu kleine kinderen. Ik
zeg niet dat je geen pintje mag drinken, maar ga niet marginaal bier over die kinderen gooien ofzo. Hou het
een beetje normaal. Vandaag komt er ook nog iemand van de KLJ af, dus hou het zeker tot dan beschaafd.
Wie wil er naar de winkel?’

De vergadering wordt gesloten om 17.38 u.
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Donderdag 6 juli 2017 - namiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Aram, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Catinca, Dries B, Fien, Gert, Glen,
Isabelle, Jan, Judith, Kristien, Lena, Lise, Marike, Mathias, Maxim, Milan, Milko, Nicky,
Robin B, Robin V, Ruben, Samuel, Siebe, Simme, Simon Merckx, Stephanie, Tobias, Viktor,
Wieter

Verontschuldigd: Anthe, Bas, Dries DP, Emilio, Helena, Joran, Karim, Kristof, Lauren, Lisa, Marnik, Oberon,
Raf, Sarah, Seppe, Sergey, Steffie, Stijn, Yana, Ze Wen

De vergadering wordt geopend om 15.24 u.

Mededelingen

� Ruim allemaal jullie afval zelf op.

� De activiteiten die we met andere kringen gaan doen zijn: een open mic met LBK en VTK, een LAN-party
met VTK, een LAN-party met LBK en VTK en een duocantus met Eoos.

� GAK heeft nog enkele nieuwe activiteiten die eventueel ook samen met VTK kunnen georganiseerd worden.

Coöptatie Milan

Milan zou graag gecoöpteerd worden bij het presidium. Motivatie: Ik vind jullie leuke mensen en het lijkt me wel
leuk om deel uit te maken van Wina. Ik ben ook recent afgestudeerd in de richting Toegepaste Informatica aan de
UCLL en heb al stage gedaan. Ik heb dus wel wat ervaring met webdevelopment en kan dan ook iets bijbrengen
aan Webteam.

Vragen:

� Mag chmod 777/srv/www?
� Mag mv/ /home/milan?
� Wat doe je als je iets kapot hebt gedaan?
� Voor wat staan de afkortingen PV en AV?
� Ga je LOKO en Scientica shiften doen?
� Wil je graag naar Plan Sjarels gaan?
� Wat ga je doen volgend jaar nu je bent afgestudeerd?

Er wordt gediscussieerd en gestemd. Milan is gecoöpteerd.

Buiten Milan zouden ook Ruben Croux en Arno Coomans nog graag bij het presidium komen, maar zij konden
hier nu niet aanwezig zijn. Er wordt geknokeld dat ze wel al op de hoogte gehouden worden.

Overlopen werkgroepen

Themaweek

Er zijn twee voorstellen voor thema’s: ruimte en wereld. Indien we ruimte nemen, kan er een spacebar en een
space race cantus georganiseerd worden. Sport zou kunnen lasershooten of trampolinespringen en Cultuur kan de
sterrenwacht bezoeken of een science fiction filmavond organiseren. Voor de eetstand kunnen er instant maaltijden
zoals Äıki noedels verkocht worden, eventueel met Jello pudding. Indien we wereld nemen zouden we een Reis
rond de wereld cantus kunnen doen. Sport kan capture the flag spelen met verschillende werelddelen en Cultuur
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kan een wereldquiz doen. Op de eetstand kan je dan eten van verschillende werelddelen verkopen.

Met het thema wereld heb je iets meer variatie in de activiteiten en dit kan ook gecombineerd worden met Wina
groen. Het doet wel denken aan International Week, dus dat is niet zo origineel. De eetstanden van Cultuur zijn
bovendien ook al vaak ingekleed in het thema van een bepaald land. Het thema ruimte heeft meer te maken met
onze richtingen. Het is ook duidelijker en opvallender.

Er wordt opgemerkt dat we de werkgroep activiteiten kunnen laten organiseren in plaats van de posten. Dat gaat
wel in tegen het opzet van een themaweek, namelijk dat elke post moeite doet om een activiteit in te kleden in
het thema. Vooral voor Sport is het sowieso al moeilijk om een activiteit te organiseren, want er moet genoeg
volk op afkomen en het moet goed weer zijn. Als er dan nog een thema opgelegd wordt, is het nog veel moeilijker.
Sport moet natuurlijk niet per se ’s avonds een activiteit organiseren, het kan ook een randactiviteit zijn tijdens
de eetstand. Het zou ook geen ramp zijn als Sport geen activiteit doen. Er zijn nog genoeg mogelijkheden: de
Winagenda kan ingekleed worden, Webteam kan zelfs iets met de site doen, etc. In ieder geval zijn er ook al een
cantus en een eetstand, en de Winabar wordt ingekleed.

We moeten zorgen dat er genoeg promotie is, zodat het heel duidelijk is dat er een themaweek is. Er zijn wel heel
veel mensen die enkel naar de bars en cantussen gaan en aan hen zal het thema verloren gaan. Dit is echter niet
ons hoofdpubliek, want zij missen toch sowieso al de rest van onze activiteiten. Met hen moeten we dan ook niet
echt rekening houden. In ieder geval moeten we meer doen dan enkel de standaardpromotie op facebook. Eigenlijk
moeten we de themaweek bijna even hard promoten als de campagne, we kunnen eventueel zelfs posters ophangen.
Ook kunnen we onze profielfoto’s en omslagfoto’s veranderen en kunnen we reclame maken op eetstanden.

We gaan akkoord dat we een themaweek gaan organiseren. Elke post probeert iets te organiseren, tenzij als het
echt niet lukt. We duiden ook een verantwoordelijke aan voor de themaweek: Mathias. Nu moeten we enkel het
thema nog beslissen. We gaan dus over tot een stemming. Er zijn 35 stemgerechtigden.

� Ruimte: 32
� Wereld: 1
� Onthouding: 2

Het thema is ruimte geworden.

Overlopen posten

Cantus

Er zullen acht gewone cantussen plaatsvinden, waaronder een duocantus met Eoos. Die duocantus zal volgend
jaar misschien in de Recup plaatsvinden in plaats van in de Zamo. De preses van Eoos ging er al eens achter
horen. Verder is er ook nog een cantus op EJWiekent, dit wordt de Vikingcantus. Ook wordt er op 1 november
een barcantus georganiseerd in ’t RC. Omdat dit op een feestdag is, kunnen we al vanaf 18 u in ’t RC. Cantustrio
zit dan de cantus voor en daarna staan ze ook achter de bar op een Cantusbar.

De ideeën voor de andere cantussen zijn:

� Cluedocantus
� Ketnetcantus (doopcantus)
� Eventueel Reis rond de wereld cantus voor de cantus met Eoos
� Olympische cantus
� Gigantus
� Sleepovercantus
� Top 50 cantus
� Tour de Francetus (ontgroening)
� Kwantus (overdracht)
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Sport

De doelen van Sport zijn Winastudenten samenbrengen in een sportieve omgeving, laagdrempelige activiteiten
organiseren, gezonde competitie bevorderen en Leuvense evenementen promoten. Om dit te bereiken zullen alle
activiteiten die al meerdere jaren niet draaien, zoals jeneversport en de oriëntatieloop, geschrapt worden. De
trainingen van de 24 urenloop zullen net uitgebreider worden.

Van de beachsport zou een veel groter evenement gemaakt worden, waarbij alle terreinen gehuurd worden vanaf
18u. Er kunnen ook andere sporten gedaan worden zoals frisbee en spikeball en misschien kan er zelfs samen-
gewerkt worden met andere posten. Het oorspronkelijke plan was ook om een BBQ te doen, maar aangezien
de activiteit op het einde van jaar moet plaatsvinden (omwille van het weer), zou dit dan wel erg dicht bij de
eindejaarsbarbecue van GAK vallen. Er wordt voorgesteld om ze te combineren, maar als we de beachsport in de
laatste week doen, komt er niemand meer op af.

Nog een nieuw idee is om een pokertoernooi te organiseren met prijzen. Dit zou dan het schaken vervangen, want
daar kwam niet veel volk op af. Zolang er geen geld ingezet wordt, mogen we dit ook legaal doen.

Voor de 24 urenloop is het het plan om de teams duidelijker af te bakenen (daglopers, nachtlopers). Het is zeker
niet de bedoeling om met vaste loopteams te werken, iedereen mag nog altijd komen lopen. Vooral voor ’s nachts
moeten we gewoon zorgen dat we meer mensen die goed kunnen lopen motiveren. Voor de gemotiveerder lopers
zal er ook meer ingezet worden op de trainingen, zodat zij op voorhand al meer betrokken worden en gemotiveerd
worden.

Er wordt nog voorgesteld om de Dijlezwempauzes die dit jaar tijdens de blok georganiseerd werden een activiteit
van Wina te maken, maar dat is nogal lastig omdat het tijdens de examens valt en het is eigenlijk ook niet echt
nodig.

De postenverantwoordelijke zal zorgen voor vertegenwoordiging bij raden, voor de opvolging van de activiteiten via
deadlines en voor de ondersteuning van de activiteitenverantwoordelijke als die met vragen komt. De activiteiten-
verantwoordelijke mag zijn activiteit beschouwen als een volledig eigen project en krijgt een team waarbinnen eigen
beslissingen mogen gemaakt worden. Als de deadlines niet gehaald worden, moet de activiteitenverantwoordelijke
zich wel kunnen verantwoorden.

GAK

De voorstellen voor activiteiten zijn:

� Inschrijvingsstand
� LAN-party (3)
� Kaas- en bieravond
� Lezingen (3)
� Sinterklaasfeest
� Kerstfeest
� Quiz
� Eindejaarsbarbecue
� Wiskunde olympiade
� Problem solving, niet alleen voor wiskunde, maar ook voor fysica en informatica
� Mannen versus vrouwen avond
� Eetstanden: croques, pasta, rijst met kip en currysaus, balletjes in tomatensaus, (deftige) hotdogs, wraps,

chocoladefondue met fruit, dessert
� Treasure hunt
� Karaoke
� Casino-avond in plaats van spelletjesavond
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Er waren twijfels bij de kaas- en bieravond, omdat het vorig jaar niet professioneel genoeg was. Dries B kent wel
wat van bieren, dus misschien kan hij er dit jaar aan meewerken, en dan kunnen we de activiteit behouden.

Voorstellen voor professoren om de lezingen te geven zijn: Vaes, Veys of Kuijlaers voor wiskunde, Waelkens of
Lettinga voor fysica, Berbers, Demoen of De Schreye voor informatica. Bij de informatici is er een kleine hype rond
Berbers, dus als zij een lezing zou geven, zou dit ook veel volk trekken dat normaal gezien niet naar activiteiten
komt. De Schreye is ook een leuke prof om naar te luisteren. We besluiten dat onze voorkeur naar De Schreye
gaat. Voor wiskunde heeft professor Vaes vorig jaar nog een lezing gegeven en we vragen hem ook al voor veel
andere dingen. Kuijlaars is niet zo’n aangename spreker. Er wordt voorgesteld dat we ook Quaegebeur kunnen
vragen. Onze voorkeur gaat uit naar hem. Voor fysica heeft professor Waelkens twee jaar geleden een lezing
gegeven, en die was even vaag als zijn lessen. Er wordt opgemerkt dat professor De Roeck normaal gezien vorig
jaar een lezing ging geven, maar dat is uiteindelijk niet doorgegaan. We gaan dus eerst vragen of hij nog steeds
een lezing wil geven. Anders vragen we professor Lettinga.

Een problem solving voor informatica is makkelijk te organiseren. Je kan bijvoorbeeld een server maken met een
database die niet zo goed is geconfigureerd. De opdracht is dan dat ploegen er informatie moeten proberen uit te
halen. Voor fysica was het plan om een sterrenkijkavond te doen, maar dat gingen we al doen tijdens de thema-
week, dus daar moet nog eens over nagedacht worden. Eventueel kan er iets gedaan worden met experimenten,
maar daar heb je meestal veel materiaal voor nodig en het mag ook niets zijn dat de fysici al bij Experimentele
gedaan hebben. Fysici kunnen eigenlijk ook aansluiten bij de wiskunde problem solving.

De mannen- en vrouwenavond waren afgeschaft omdat ze enkel presidiumvolk trokken, en dat zou nu nog altijd
het geval zijn met een mannen vs vrouwen avond. Het zou ook een beetje stom zijn als er veel meer mannen zijn
dan vrouwen. Daar had GAK wel een oplossing voor. De mannen zouden dan in groepjes verdeeld worden die
samenwerken en als één man tellen. We besluiten dat het niet genoeg volk gaat trekken en dat we het dus niet
gaan organiseren.

We gaan sowieso een croque eetstand doen. Rijst doen we niet, want Cultuur wil ook al een eetstand met curry
doen. Pasta en balletjes met tomatensaus hebben we al in de campagne gedaan. De chocoladefondue kan ge-
combineerd worden met de desserteetstand. Desserts als middageten is wel niet zo gezond en er kruipt veel werk
in, maar het kan makkelijk gecombineerd worden met het ruimtethema. We besluiten om in de themaweek de
desserteetstand te doen. Wraps zijn gemakkelijk en je hebt er geen bakjes voor nodig (ecologisch!), dus dit doen
we ook. De hotdogs houden we voor tijdens de openlesweek.

EJW was ook al van plan om een karaoke en scavenger hunt te doen. De scavenger hunt laten we sowieso aan
EJW over. Over de karaoke zullen we later beslissen.

Verder was de spelletjesavond vorig jaar (en het jaar daarvoor) geen groot succes. GAK had dus het plan om
dit te veranderen in een casino-avond, met roulette, blackjack, simpele kaartspelen,... Er zou natuurlijk niet met
echt geld gespeeld worden, maar met chips. Op het moment dat je denkt dat je het meeste geld hebt verzameld
dat voor jou mogelijk is, kan je uitchecken (dit kan je slechts één keer doen). Dit komt in een rangschikking en
daarna speel je nog verder voor het plezier. Het zou leuk zijn als het voor de galabar plaatsvindt, omdat iedereen
dan mooi gekleed is en omdat er dan een prijsuitreiking kan zijn op de bar. Dan zou je wel al heel vroeg moeten
beginnen. Het is misschien beter om het gewoon in dezelfde week te doen als de galabar, zodat je je kostuum
maar één keer moet meenemen. Als je er iets chique van maakt, moet je eigenlijk ook wel zorgen dat je deftig
materiaal hebt voor bv. de roulette. Ook gaat het moeilijk zijn om aan genoeg spelletjes te geraken. Er wordt
voorgesteld om het wat ruimer te bekijken, door bijvoorbeeld spelletjes zoals vier op een rij enzo toe te voegen,
maar wel nog steeds met een puntensysteem te werken. Dan kan je natuurlijk niet verwachten dat mensen in
kostuum komen. Met een puntensysteem neem je ook de laagdrempeligheid van een spelletjesavond weg, want
je kan niet zomaar even binnenspringen. Het zou in ieder geval geen goed idee zijn om zowel een pokertoernooi
(Sport) als een casino-avond te organiseren. Eventueel kan de spelletjesavond nog gecombineerd worden met een
LAN-party.
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EJW

De voorstellen voor EJW-activiteiten zijn:

� EJW @ Oude Markt
� Pémé-avond in combinatie met spelletjesavond
� Escape room in plaats van spelletjesavond
� EJWinigames in plaats van baseball, want dat was nogal moeilijk in het donker
� BBQ
� EJW @ Alma 3
� Quiz
� Scavenger hunt in plaats van Verken Leuven (nog steeds met als doel om Leuven te leren kennen)
� Halloween
� Fakbartocht
� Schaatsen
� EJW bar
� Lasershoot
� Karaoke in plaats van kroegentocht
� Filmavond in plaats van EJWereldkampioenschap
� Kampvuur

Er wordt opgemerkt dat EJW een beetje moet oppassen met de escape room, want het kan goed zijn dat er heel
veel eerstejaars op afkomen. Er moeten dus zeker genoeg lokalen gereserveerd worden.

Filmavonden worden niet echt meer gedaan bij Wina. Er was namelijk een campagnepuntje om de leden zelf dit te
laten organiseren. Het zijn vooral goede activiteiten voor jaarverantwoordelijken, dus misschien kan EJW beter aan
de jaarverantwoordelijken van het eerste jaar voorstellen om het te organiseren. Aan de andere kant is het wel een
leuke EJW-activiteit voor op het einde van het jaar. Dan wil je namelijk niet meer uitgaan omdat de blok dichterbij
komt, maar je wilt wel nog eens gezellig samenzitten. EJW kan ook een brug slaan tussen vriendengroepen en het
kan misschien zelfs gecombineerd worden met het tonen van foto’s van het afgelopen jaar. Uiteindelijk kan je veel
activiteiten (denk bv. aan het schaatsen) zelf organiseren, maar dat wil niet zeggen dat we ze allemaal moeten
afschaffen. Als EJW graag een filmavond wil organiseren, mag het.

Het is een beetje spijtig dat EJW geen spelletjesavond meer wil organiseren, want daar kwamen altijd veel oude-
rejaars op af en dit was dan ook de eerste keer dat de eerstejaars hen ontmoetten en echt betrokken werden bij
Wina. Het plan was wel om de pémé-avond te laten uitmonden in een spelletjesavond, maar er zijn ook oudere-
jaars die geen tijd hebben om peter/meter te worden en eerstejaars die geen peter/meter willen. Als EJW geen
spelletjesavond organiseert, moet GAK het in de derde week doen (want later in het jaar komt er niet veel volk
op af), maar dan heb je eigenlijk opnieuw twee spelletjesavonden dicht bij elkaar en dan komen er misschien geen
eerstejaars op af. Het zou dan ook beter zijn om de pémé-avond te hervormen.

Verder moet er nog beslist worden of de karaoke georganiseerd zal worden door GAK of door EJW. Indien GAK
een karaoke zou doen in het tweede semester, zou dit heel Wina aantrekken, inclusief de eerstejaars omdat die
dan iedereen al kennen. Het is dan ook beter dat deze activiteit door GAK georganiseerd wordt.

De vergadering wordt gesloten om 17.29 u.
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Donderdag 6 juli 2017 - avond

Aanwezig: Aderik, Aiko, Aram, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Catinca, Dries B, Fien, Gert, Glen,
Isabelle, Jan, Judith, Kristien, Lena, Lise, Marike, Mathias, Maxim, Milan, Milko, Nicky,
Robin B, Robin V, Ruben, Samuel, Siebe, Simme, Simon Merckx, Stephanie, Tobias, Viktor,
Wieter

Verontschuldigd: Anthe, Bas, Dries DP, Emilio, Helena, Joran, Karim, Kristof, Lauren, Lisa, Marnik, Oberon,
Raf, Sarah, Seppe, Sergey, Steffie, Stijn, Yana, Ze Wen

De vergadering wordt geopend om 20.24 u.

Mededelingen

� De scouts hiernaast hebben vanavond kampvuur en beloften. Dit is een belangrijk moment voor hen, dus
laat hen met rust.

� Leg na het eten de overschot in de frigo, zodat het niet slecht wordt.

� Er zitten veel mensen met laptops tijdens de vergaderingen. Sommige mensen moeten hier echt iets mee
doen, maar wees niet heel de tijd met andere dingen bezig tijdens de vergadering. Er is nog tijd genoeg om
te niksen en dan kan je daaraan werken.

Overlopen posten

EJW

EJW heeft besloten om toch de spelletjesavond te organiseren op de eerste dinsdag en om een ander concept te
bedenken voor de pémé-avond. De escape room wordt dan verplaatst naar het tweede semester in plaats van de
karaoke. EJW moet ook tijdig naar een assistent zoeken voor EJWiekent en een coherente back-up story bedenken.

Bar

Er is besloten om niet actief te zoeken naar vrijwilligers, omdat er al genoeg mensen in barteam zitten. Wel is
Bar van plan om eens goed na te denken over een systeem voor vrijwilligers, voor als het in de toekomst wel
nodig zou zijn. Voor de muziek zal er elke bar een vierde man zijn die enkel hiervoor instaat. Er zal ook passieve
reclame gemaakt worden voor DJ’s. We willen enkel DJ’s uitnodigen waarvan we weten dat ze goed zijn. Qua
duurzaamheid is er het idee om te werken met wisselbekers in plaats van met wegwerpbekers. Hiervoor zal er eerst
een kleinschalige test gebeuren met bekers die we normaal gezien wel gratis kunnen huren. Voor gratis vaten zal
er nog steeds gewerkt worden met wegwerpbekers. Voor shiftendrank worden er per tapper twee pinten voorzien,
een totaal van 12 rodeo’s en een fles cola. De persoon die de muziek regelt, krijgt één pint. Indien we een externe
DJ regelen, krijgt die er twee. Verder zullen er op voorhand een dertigtal teldocumenten en checklists afgeprint
worden, want dat werd nu soms vergeten. Er zullen evenveel vaten inbegroot worden als vorig jaar. Verder worden
er pompiers toegevoegd aan de jeneverlijst.

De bars die we zeker gaan organiseren zijn:

� Cultuurbar
� Cantusbar
� Sportbar
� EJW bar
� Marginalenbar
� Zware bierenbar
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� Duvelbar
� Jeneverbar
� Vodkabar
� Provinciezuip
� Spacebar
� Proffentap (niet langer samen met de galabar)
� Galabar (gemaskerd)

De ideeën voor de andere bars zijn:

� Blubbar (met Blue Thrill)
� Wina de Poohbar (met mede of barbar)
� Pirates of the carabierbar
� Brakfestbar (in plaats van pyjamabar)
� Game of bars
� Hallowinabar
� Beursbar
� Pietenbar
� Valentijnsbar (nog een andere naam verzinnen) (met Sex on the beach en bandjes om de relatiestatus aan

te duiden)
� Barzilië (met Pina Colada)
� Hungergamesbar (met veel eten en jello shots ipv cocktail)
� Barnaval
� Vinabar (met wijn)

De Pietenbar is misschien niet zo’n goed idee qua naam. Die bar valt wel echt op 6 december, dus het is heel
duidelijk dat het over Sinterklaas gaat. Voor Barzilië wordt er opgemerkt dat Pina Colada enkel lekker is als het
koud is. Misschien kan er beter Caipirinha gegeven worden. Bij de Hungergamesbar zou het heel veel werk op
voorhand zijn om jello shots te maken. Ook heeft de brakfestbar al eten op het einde. We besluiten dus om
de Hungergamesbar niet te doen. Eventueel kunnen jello shots nog gegeven worden bij de Spacebar. Aangezien
14 februari op een woensdag valt, moeten we zeker een Valentijnsbar houden. We kiezen Kusjesbar als naam.
Aangezien carnaval hier niet echt leeft, kunnen we ook beter Barnaval schrappen.

De Beursbar is een leuk concept. We kunnen dan een systeem ontwikkelen dat werkt met vraag en aanbod: hoe
minder een bepaalde drank besteld wordt, hoe goedkoper hij wordt. Het probleem is wel dat de meeste mensen
bier drinken, dus die prijs zou in de hoogte schieten. Het wordt ook heel lastig om een begroting te maken voor die
bar. Bovendien is het erg moeilijk voor barteam als de prijzen voortdurend veranderen, want dan moeten ze dit de
hele tijd in het oog houden. Er wordt voorgesteld om het te combineren met de zware bierenbar, maar dit is al een
zware bar en dan zijn er gewoon te veel bieren om in het oog te houden. We besluiten om de Beursbar te schrappen.

Verder zal Bar volgend jaar meer inzetten op inkleding. Inkleding kost niet veel, maar trekt de bar wel meteen naar
een hoger niveau. Ook is er beslist dat de activiteitenverantwoordelijken van Bar naar de PV’s moeten komen.

Cultuur

Cultuur zal dit jaar weinig tot geen kleine activiteiten meer organiseren. Er was wel nog interesse voor het beiaard-
bezoek, maar dat kan eventueel samen met Internationaal georganiseerd worden. Verder zal Cultuur ook intern
anders te werk gaan. Er zijn vier werkgroepen: 24 urenloop, lenteconcert, cultuurreis en redactie. De werkgroep
redactie zal suggesties voor culturele activiteiten voorzien in de Winagenda, als vervanging voor de kleine acti-
viteiten. Als er iemand bijvoorbeeld naar Cinema Zed gaat en graag nog andere Winezen meeneemt, dan kan
dit ook in de Winagenda verschijnen, best in combinatie met een bericht op de facebookpagina. Er wordt nog
opgemerkt dat het wel spijtig is dat alle kleine activiteiten van Cultuur wegvallen, en dat er misschien toch één
kleinere activiteit kan georganiseerd worden. Als iedereen van Cultuur komt en een paar vrienden meepakt, geraak
je gemakkelijk aan 20 man. Cultuur gaat eens nadenken over een activiteit.
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Ook de eetstanden worden in een nieuw jasje gestoken door aan elk eetstandje een thema te koppelen en rand-
activiteiten te voorzien. Eventueel kunnen we zelfs sponsors vragen. Bij slecht weer kunnen we een extra tentje
met warmtelampen en partytafels te voorzien, zodat de mensen een droge plek hebben om te eten. We moeten er
wel rekening mee houden dat er dan veel meer volk op de opbouw van de eetstanden moet staan. Ook verbruiken
warmtelampen veel elektriciteit, dus dan moet er misschien een extra haspel zijn. Verder moeten we het effect
van zo’n extra tentje niet overschatten: als het slecht weer is, gaat de sfeer ook slecht zijn. Ten slotte is er nog
het voorstel om op de eetstandjes een scherm te plaatsen waar reclame voor onze activiteiten op voorbij komt.
Cultuur denkt tegen EJWiekent eens na hoe dit allemaal geregeld kan worden qua elektriciteit.

De voorstellen voor de eetstanden zijn:

� Scandinavisch: Zweedse balletjes met roomsaus en veenbesjes, Abbamuziek, misschien wil Ikea zelfs spon-
soren

� Oosters: Romige curry en pikante curry, buikdansen, rode stippen op het voorhoofd, henna
� Klassiek meets modern: sushi voor modern, nog iets zoeken voor klassiek

Als we sushi verkopen, moeten we dit wel goed koud kunnen houden. Dit kan makkelijk via koelboxen. We moeten
trouwens niet enkel sushi met vis maken. Sushi kan je ook gemakkelijk op voorhand maken. De meeste tijd gaat
eigenlijk naar het afkoelen van de rijst. Op de eetstand zelf moet je je dan enkel bezighouden met het klassieke
gerecht.

De Cultuurbar zou ‘Evolution of rock’ als thema hebben. In het begin van de bar wordt er muziek van The Beatles
etc. gespeeld en zo gaat men chronologisch verder doorheen allerlei stijlen van rockmuziek. We kunnen hiervoor
ook met een verschuifbare tijdlijn werken om het concept nog duidelijker te maken. Voor cocktail wordt er een
drank on the rocks gegeven. Eventueel kan er ook Guitar Hero gezet worden.

Voor de cultuurreis zijn er twee voorstellen: Valencia en Sevilla. Vooral Valencia is supercultureel en staat meestal
bij de topsteden voor citytrips. Je kan er heel veel verschillende dingen doen en bent dus niet snel uitgekeken.
Bovendien is alles ook centraal en moet je niet ver gaan voor uitstappen.

Ten slotte overlopen we de postenfiche. De doelen van Cultuur zijn: Winezen in aanraking brengen met nieuwe
dingen, cultuur promoten op alle vlakken en laten zien dat Wina zich ook bezig houdt met andere dingen dan het
studentenleven. De ideeën om dit te bereiken zijn: out of the box denken, reclame maken voor externe activiteiten,
niet (altijd) eindigen op drinken en eetstanden groter en opvallender maken. De postenverantwoordelijke zorgt
voor controle, begeleiding, communicatie aan de PV en verdeling van de taken. De activiteitenverantwoordelijke
organiseert de activiteit, motiveert en stuurt het activiteitenteam, houdt de postenverantwoordelijke op de hoogte
en maakt na de activiteit een evaluatie.

Internationaal

De kleine activiteiten van Cultuur die geschrapt zijn, zoals het beiaardbezoek, zijn nog wel interessant voor
Internationaal. Eventueel kan dit dus gecombineerd worden. We moeten afwachten welke activiteiten Scientica
besluit te organiseren, en daarna is het het plan om Wina er meer bij te betrekken. Het zou ook leuk zijn als de
activiteiten van Internationaal op de kalender komen.

GAK

We overlopen de postenfiche. Het doel van GAK is om goed gestructureerde activiteiten voor 15 tot 400 man te
organiseren. De ideeën om dit te realiseren zijn nieuwe activiteiten organiseren en oude activiteiten verbeteren. De
activiteitenverantwoordelijke wordt aangeraden om naar de PV te gaan. Als dat niet gaat, moet hij alles duidelijk
melden aan de postenverantwoordelijke.
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Overlopen werkgroepen

24 urenloop

Er zijn drie voorstellen voor thema’s voor de loopstand en de promo: regenboog, western en Sonic the Hedgehog.
Over het thema wordt later nog beslist. PR moet nog kijken voor de sponsoring van Bicky. Zij kunnen misschien
ook eens horen bij Aquarius en AA. Dan kunnen we sportdrank in de loopstand zetten in plaats van Cola. Voor de
eetstand zal de toevoer van eten veel moeilijker worden. Er moet dus eens nagedacht worden of er dan beter ander
eten kan verkocht worden. Er was al het idee om de pannenkoeken te vervangen door pudding. Ook zouden we
voor een andere soort pasta gaan. Als Sonic het thema wordt, kunnen we misschien ringvormige pasta verkopen.
Verder besluiten we om de eetstand te organiseren met een werkgroep en dit niet aan Cultuur te geven. De leden
van de werkgroep zijn: Simme (verantwoordelijke), Nicky, Marike, Dries B, Aderik, Kristien, Wieter, Samuel, Siebe.

Voor de loopstand zijn er verschillende mogelijkheden. Als er op de atletiekpiste gelopen wordt, gaan we waar-
schijnlijk onze loopstand van 7 op 5 meter kunnen behouden. In het andere geval mogen we slechts een loopstand
van 5 op 5 meter zetten en verliezen we bijgevolg 30 procent oppervlakte. Dan kunnen er geen zetels en warm-
telampen staan en verliezen we heel veel sfeer. Misschien moeten we in dat geval dus toch overwegen om een
tweede verdieping toe te voegen. De kostprijzen zijn ongeveer als volgt:

� 7 op 5 meter, 1 verdieping: 1000 euro
� 7 op 5 meter, 2 verdiepingen: 1500-1800 euro
� 5 op 5 meter, 1 verdieping: 900 euro
� 5 op 5 meter, 2 verdiepingen: 1300-1400 euro

Aangezien tekenkosten vrij duur zijn, kunnen we hiervoor best wachten tot het definitieve plan van LOKO er
is. Dit gaat waarschijnlijk pas in de eerste week van het nieuwe schooljaar beslist worden. Voor Wina zou het
plan waarbij we op de atletiekpiste lopen het goedkoopste zijn, dus daar gaan wij op stemmen. We moeten ook
sowieso nieuwe platen aankopen. Dit kost zo’n 4 euro per vierkante meter, dus die kost gaat niet al te groot zijn.
Enkele platen kunnen we hergebruiken, maar daar moet wel een lak over tegen de waterschade. Verder heeft LBK
voorgesteld om onze stellingen tegen elkaar te zetten, omdat we dan plaats en geld besparen, maar het hangt ook
weer van de plannen af of dit mogelijk is.

Varia

� Ruben: ‘De mensen die nog niet betaald hebben, mogen straks even langskomen. Je moet nog niet alles
betalen, maar gewoon al iets zodat we een kleine buffer hebben. Materiaal verjaart, euh, vergadert daarna.
Werkgroep kelderverhuis zit morgen ook eens samen.’

� Bart: ‘Werkgroep promofilmpje zit samen nadat ik samengezeten heb met Redactie na de vergadering.’

� Arne J: ‘De werkgroepen lustrum en alumni moeten nog niet meteen samenzitten. Probeer de keuken proper
te houden, er lag daarstraks overal eten. Leg alles ook op een logische plaats terug als je iets pakt. Ik heb
gehoord dat er geen cantus is vanavond, maar ik wil het uur weten waarop we geen cantus gaan doen.’
Siebe: ‘Een uur of elf?’

� Wieter: ‘Om elf uur GAK-vergadering.’

� Maxim: ‘De stand is 8-8.’

� Aram: ‘De stand is eigenlijk 18-8-8. Ga zoveel mogelijk vliegen doden, doe het voor ons allemaal.

� Arne VDK: ‘Straks na de vergadering gaan we nog kort met Webteam samenzitten om enkele belangrijke
dingen te beslissen.’

� Simme: ‘Er zijn nog wat Liégoiskes over.’
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� Kristien: ‘Milko is zijn glas kwijt. Heeft iemand het gezien?’

� Siebe:

– ‘Benjamin: “Begin bij iemand anders.”

– Milko: “Goede vergadering, hihihi.”

– Marike: “Ik kijk uit naar de muilbar.”, Milko: “Hihihihi.”

– Samuel: “Shame!”

– Arne VDK: “Anton moet stipter zijn. We hebben ook een stemming gehouden en varia moet baria
worden.”

– Siebe: “Anton moet stipter zijn. En Arne heeft een ex-vriendin en ze stonden samen op de bus te
wachten. Arne moest op de bus stappen en zijn vriendin wou hem kussen, maar Arne draaide zich om
en stapte op de bus zonder een woord te zeggen.”’

Arne VDK: ‘Dat is niet hoe het gegaan is!’
Siebe:

– ‘Dries: “Pingüın.”

– Isabelle: “Allahu Akbar.”

– Aderik: Iedereen bedankt voor de vergadering.”

Wie heeft er goesting in een cantus? Simme zegt trouwens dat hij een cultuurdictator is, maar ik denk dat
hij een cultuursloef is.’
Simme: ‘Cultuur wordt afgeschaft!’

� Aderik: ‘Oké, Milko, de verliezer vergadert bij de kalender.’ *Blad steen schaar, Aderik verliest*

� Benjamin: ‘EJW zit morgenmiddag samen. Denk aan jullie huiswerk.’

� Isabelle: ‘Shotgun bank.’

� Jan: ‘Shotgun andere bank.’

� Nicky: ‘Morgen na het ontbijt vergadert Wina groen. Ook een varia van Raf: “Ik hou van iedereen daar. Ik
mis mijn lieve beheerbeer nu al. Wist je dat je in Mexico het papier niet in de wc mag gooien, maar in een
apart vuilbakje, zelfs als het volhangt.”’

� Milko: ‘Ik ga mij douchen, dus niet binnenkomen aub.’

� Viktor: “‘Douchen”’

� Samuel: ‘I lost the game.’

� Robin: ‘Ik wil weten wat Samuel nog te zeggen heeft.’

� Lise: ‘Denk per post nog eens na over investeringen. We gingen ook allemaal nadenken over een goede
structuur voor de docuwiki. IKZ gaat overmorgen samenzitten, dus die moeten tegen dan het HR en de
statuten gelezen hebben. Al de rest moet dit ook lezen. Als je het niet direct snapt, twijfel dan niet om het
te vragen. Let op dat het deze avond wat stiller is als je buiten zit. Siebe heeft volgens mij trouwens nog
maar AVI 5.’

� Arne J: ‘De a-priorikeus over het minuscule przewalskipaardje en het consciëntieuze en plattelandse arme-
luisleven werd gepercipieerd door de gedweeë loopvogel.’

� Aiko: ‘Zwart is geen kleur, maar het is een mooie kleur.’

� Samuel: ‘Aangezien het deze zomer mijn verjaardag is, geef ik een gratis bak aan het presidium.’

De vergadering wordt gesloten om 21.53 u.
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Vrijdag 7 juli 2017 - namiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Aram, Arne J, Bart, Benjamin, Dries B, Fien, Gert, Glen, Isabelle, Jan, Judith,
Kristien, Lena, Lise, Marike, Mathias, Maxim, Milan, Milko, Nicky, Robin B, Robin V, Ruben,
Samuel, Siebe, Simme, Simon Merckx, Stephanie, Tobias, Viktor, Wieter

Verontschuldigd: Anthe, Arne VDK, Bas, Catinca, Dries DP, Emilio, Helena, Joran, Karim, Kristof, Lauren,
Lisa, Marnik, Oberon, Raf, Sarah, Seppe, Sergey, Steffie, Stijn, Yana, Ze Wen

De vergadering wordt geopend om 15.09 u.

Overlopen posten

Cultuur

De kleine activiteit waar Cultuur nog eens over ging nadenken, is een wijnproefavond geworden.

Materiaal

Er zullen twee kelderverkopen plaatsvinden, één na de doop en één na de campagne, want dan is er vaak veel eten
over dat anders slecht wordt. Materiaal heeft overwogen om voor elke activiteit een afvalshift in te voeren, maar
dat zou misschien toch niet zo handig zijn, dus daar gaan ze nog eens over nadenken. Er komen wel duidelijke
regels over wat er wel en niet in de vuilniszakken in de kelder mag. Er mag bijvoorbeeld geen organisch afval in.
Ook moet het verhuur van materiaal via de Winasite vernieuwd worden. Indien er materiaal verhuurd wordt, zal
er hiervoor steeds afgesproken worden aan het Gele Huis. Het plan is ook om daar enkele contracten te leggen.
Voordien was het de bedoeling dat de mensen die het materiaal kwamen huren zelf een contract afprintten en
meenamen, maar dat gebeurde meestal niet.

GAK

GAK is ook van plan om randactiviteiten bij eetstandjes te doen.

Webteam

Webteam zou op lange termijn graag een chatroom per vak oprichten en dit integreren in de examenwiki. Er zijn
nu wel al fora op Toledo, maar die worden zelden gebruikt en niet elk vak heeft een forum. Een chatroom is ook
informeler dan een forum en je kan er notificaties van krijgen.

In theorie zou het mogelijk zijn om de nieuwe website dit jaar al online te zetten. Webteam is helemaal van nul
begonnen met de code van de site, dus het gaat er veel moderner uitzien. De mobiele versie van de site is nog
even uitgesteld, want het zou heel veel moeite kosten om de huidige, verouderde website mobiel te laten werken.
Die moeite kan dus beter in de nieuwe website gestoken worden, die nadien veel makkelijker mobiel zal werken.

EJW

EJW vroeg zich af of het in orde zou zijn om een assistent van buiten het presidium te regelen (bv. een oud-
presidiumlid). Er wordt voorgesteld dat we het aan Valentijn kunnen vragen, maar die had het vorig jaar al veel
te druk. Eventueel kunnen we het aan Tim of aan Sander Cobbaert vragen. Als EJW een goede assistent vindt
buiten het presidium, is dit zeker geen probleem.

Presesduo

De doelen van het presesduo zijn:
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� Een overzicht bewaren van de verschillende aspecten van de kringwerking en zorgen voor ondersteuning.
� De motivatie en participatie van de presidiumleden hoog houden, net als hun welzijn en het groepsgevoel.
� Het gezicht en contactpunt vormen voor buitenstaanders, andere kringen en universitaire instellingen.
� De administratieve en gerechtelijke kant regelen.

Om dit te realiseren willen ze de kwaliteit van de vergaderingen hoog houden en inzetten op de nieuwe werkgroep
Documentatie en Structuur. Ook zal er meer ingespeeld worden op evaluaties, preseskwartiertjes en informele
feedbackmomenten (bijvoorbeeld op de Winabar).

De verdeling van de verantwoordelijkheden gaat als volgt: Aiko zal de preseswoordjes schrijven, de ouwezakkenre-
ceptie regelen, een contactpunt zijn voor andere kringen en de decaan, de eindverantwoordelijke voor de griffie en
de verzekering zijn en de vergaderingen voorzitten. Lise zal zorgen voor de erebrieven en het ereledendiner, een
contactpunt zijn voor de eigen kring en de sleutels en belangrijke documenten bewaren.

Redactie

Qua verantwoordelijkheden blijft alles hetzelfde als vorig jaar. De grootste verandering tegenover vorig jaar is dat
er veel meer creativiteit in de Winagenda’s zal gestoken worden. Daarvoor waren er al veel ideeën in de campagne.
Als er iemand nog een idee heeft, mag die dat ook altijd naar redactie@wina.be sturen. Er zullen ook specifieke
richtlijnen voorzien worden, zodat er bijvoorbeeld altijd minstens twee creatieve dingen in de Winagenda zitten.

Secretaresse

De secretaresse zal de verslagen maken en voor de kerstkaartjes zorgen. Er verandert niet echt iets tegenover vorig
jaar.

Beheer

De deadline voor de begroting van een kleine activiteit is de woensdag voor de PV. Voor een grote activiteit
(kerstfeestje, cultuurreis, lenteconcert,...) moet er minstens vier weken voor de PV een eerste versie van de
begroting doorgestuurd worden. Als je al vroeger commentaar wilt op een begroting, mag je ze natuurlijk altijd
vroeger doorsturen.

Overlopen werkgroepen

Winatuur

De werkgroep Wina groen heeft een nieuwe naam gekregen: Winatuur. De ideeën zijn:

� Op eetstanden krijgen mensen die hun bakje laten hervullen een snoepje (zoals tijdens de campagne).

� Aangezien bekers pas in de roze zak mogen als ze proper zijn, zal er een emmer water bij de roze zak gezet
worden waarin ze kunnen worden uitgespoeld.

� Er zullen gelamineerde plaatjes gemaakt worden om bij de vuilzakken te hangen.

� Er zal nagedacht worden over een betere plaats om de vuilzakken te hangen bij eetstandjes.

� Voor de barbecues zullen de papieren bonnetjes vervangen worden door jetons. We kunnen hiervoor met
kleuren werken, maar er kunnen ook letters op geschreven worden die aanduiden voor welk vlees ze geldig
zijn. Er wordt opgemerkt dat je in het FabLab ook goedkoop MDF-platen kan lasercutten.

� We gaan op eetstanden (en eventueel andere activiteiten) een bokaal zetten om geld in te zamelen voor een
ecologisch goed doel (nog beslissen welk). Mensen kunnen hier dan hun kleingeld in gooien. Een voorstel
voor een goed doel is Humasol, dit is een initiatief van studenten om onder andere hernieuwbare energie
toegankelijk te maken voor iedereen.
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24 urenloop

Aangezien zowel de werkgroep voor de promo, als de werkgroep voor de eetstand het thema Sonic the Hedgehog
het beste zien zitten, besluiten we om dit thema te kiezen.

Themaweek

De ideeën voor activiteiten zijn:

� GAK: desserteetstand
� Bar: Spacebar
� Cantus: Space race cantus
� Cultuur: Sterrenkijken met wijn en chocomelk
� Sport: Eventueel frisbee met ledlichtjes in het donker

Er wordt opgemerkt dat het sterrenkijken iets is dat je makkelijk zelf kan organiseren en dus eigenlijk een van de
activiteiten is die we niet meer zouden organiseren. Het was echter het plan om ook extra informatie te voorzien
en eventueel zelfs professor Waelkens uit te nodigen. Er kan ook een kleine quiz voorzien worden. Bart kan
trouwens gemakkelijk aan telescopen geraken. Een andere optie was om een sterrenwacht te bezoeken, maar met
het openbaar vervoer ben je veel te lang onderweg. Dan zouden we dus al busjes moeten huren en dus ook mensen
moeten vinden die daarmee willen rijden.

Varia

� Milko: ‘Karim gaat pas morgenochtend hier zijn in plaats van vandaag.’

� Milan: ‘Winkelteam efficiënt!’

� Samuel: ‘Wieter moet zatter zijn.’

� Aderik: ‘Bart, gefeliciteerd met deze geweldige vergadering.’

� Siebe: *doet waterspuit open en dicht*

� Isabelle: ‘Siebe heeft een grote hamer en een grote waterspuit.’

� Judith: ‘Winkelteam efficiënt.’

� Bart: ‘Dankuwel Aderik. Ik dien een motie van wantrouwen in tegen Siebe, want die heeft niet op mij
gestemd.’

� Ruben: ‘Ik neem aan dat de werkgroep kelderverhuis vandaag niet meer gaat samenzitten, maar ik hoop dat
er morgen niet te veel vergaderingen zijn, zodat we dat dan kunnen doen.’

� Lise: ‘Winkelteam efficiënt, maar wel zonder bakboter en met te weinig brood.’

� Aiko: ‘Winkelteam efficiënt, want we hebben gratis bier en dat is van graan gemaakt en brood is ook van
graan gemaakt.’ *Botst vuisten tegen elkaar naar Lise* ‘Ik dien een motie van wantrouwen in tegen mezelf,
zodat ik niet op de naaktkalender moet.’

De vergadering wordt gesloten om 15.43 u.
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Zaterdag 8 juli 2017 - namiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Aram, Arne J (vanaf 12.39 u), Benjamin, Catinca, Dries B, Dries DP, Fien,
Gert, Glen, Jan, Judith, Karim, Kristien, Lise, Marike, Mathias, Maxim, Milan, Milko, Nicky,
Robin B, Ruben, Samuel, Siebe, Simme, Simon Merckx, Stephanie, Viktor, Wieter

Verontschuldigd: Anthe, Arne VDK, Bart, Bas, Emilio, Helena, Isabelle, Joran, Karim, Kristof, Lauren, Lena,
Lisa, Marnik, Oberon, Raf, Robin V, Sarah, Seppe, Sergey, Steffie, Stijn, Tobias, Yana, Ze
Wen

De vergadering wordt geopend om 12.34 u.

Overlopen posten

PR

De doelen van PR zijn: geld binnenhalen, de financiële fundamenten van Wina voorzien, relaties opbouwen met
bedrijven, studenten mogelijkheden aanbieden om door te groeien na hun studies, Scienticarelaties aansterken en
alumni inschakelen. De ideeën om dit te realiseren zijn: mailen, veel bellen, jobfair (ook reclame maken bij de
eerste- en tweedejaars) en communiceren met mensen van vorige jaren. Dries DP is de eindeverantwoordelijke en
moet in alle mails in CC gezet worden. Voor de rest wordt het werk verdeeld. Degene die als eerste contact heeft
gelegd met een bedrijf blijft hier wel verder mee communiceren.

Investeringen

Nog enkele ideeën:

� Walkie talkies
� Jetons
� Routers en switches
� Scherm
� Wisselbekers

Walkie talkies kunnen we ook lenen of huren, want die hebben we enkel nodig voor de 24 urenloop.

Textiel

Presidiumtruien

Hoofdkleur

Indien we de keuze geven tussen een trui met of zonder rits, zijn er iets minder kleuren waaruit we kunnen kiezen.
We knokelen om toch beide modellen aan te bieden. De beschikbare kleuren zijn zwart, wit, rood, navy blue en
grijs. Wit wordt heel snel vuil en rood hadden we vorig jaar al, dus dat schrappen we. Aangezien het grijs heel
licht is, wordt dit ook snel vuil, dus we schrappen dit ook. De departementstruien zijn al navy, maar indien je
een trui met een rits neemt, ziet dat er wel anders uit. Zwart is mooi, simpel en past bij alles. We houden een
aanvaardbaarheidsrondje. Er zijn 31 stemgerechtigden.

Zwart aanvaardbaar 28 niet aanvaardbaar 2 onthouding 1
Navy aanvaardbaar 20 niet aanvaardbaar 8 onthouding 3

Beide voorstellen zijn aanvaard. We knokelen om te stemmen via handopsteking (zwart, navy of onthouding) ipv
via Schulze.

� Zwart: 18
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� Navy: 6
� Onthouding: 7

We gaan voor zwarte truien.

Kleur opdruk

De voorstellen zijn wit, geel, rood en roze. Rood is waarschijnlijk niet zo duidelijk. Met geel lijken we op een bij en
zwart-geel doet ook denken aan Vlaams Belang. We hebben natuurlijk wel helemaal niets te maken met politiek.
Wit is elegant en eenvoudig, maar misschien een beetje saai. We houden een aanvaardbaarheidsrondje. Er zijn 31
stemgerechtigden.

Wit aanvaardbaar 28 niet aanvaardbaar 0 onthouding 3
Geel aanvaardbaar 12 niet aanvaardbaar 16 onthouding 3
Rood aanvaardbaar 9 niet aanvaardbaar 15 onthouding 7
Roze aanvaardbaar 5 niet aanvaardbaar 16 onthouding 10

Enkel wit is aanvaard, dus dit wordt de kleur van de opdruk.

Ledentextiel

Er zijn al veel mopjes uitgezocht. De mopjes waarop gestemd zal worden, moeten nog worden uitgezocht.

Sjaals

Er was een model bij The Stuff dat 2,5 euro kost. Personalisatie met een wit schild kost 3 euro. Karim heeft
gevraagd hoeveel een schild in kleur zou kosten en The Stuff had geantwoord dat we moeten laten weten wat ons
budget is. De beschikbare kleuren voor de sjaal zelf zijn zwart, bright royal blue, grijs, rood en navy blue. Als
we een Winakleur willen, kunnen we dus best voor blauw gaan. Oorspronkelijk wilden we eigenlijk een gestreepte
sjaal (à la Hogwarts), maar dit biedt The Stuff niet aan. Karim gaat er wel eens naar zoeken.

Badjassen

Er is ook wel interesse voor badjassen. Deze mogen kwaliteitsvol zijn. Voor de kleur zouden we bijvoorbeeld
donkerblauw kunnen nemen en als het mogelijk is een geel lint om de badjas te sluiten. Op de achterkant komt
dan het Winaschild. We kunnen op de voorkant zelfs namen laten borduren. Leden gaan misschien niet zo
gëınteresseerd zijn in badjassen, maar we kunnen het er best gewoon bij zetten op het inschrijvingsstandje.

HR en statuten

Zaken die eens bekeken moeten worden door de werkgroep IKZ:

� De statuten en het HR kunnen worden aangepast door de AV, met goedkeuring van tweederderde meerder-
heid, en een quorum van tweederde van het aantal stemgerechtigden. In principe zou je dus met 44 procent
van de stemgerechtigden een aanpassing kunnen maken, dit is minder dan de helft.

� De onderwijsraden veranderen volgend jaar, dus er moeten sommige dingen aangepast worden.

� We moeten eens bekijken of we de derde periode van de verkiezingen reeds woensdag om 22u kunnen laten
beginnen ipv om middernacht.

� Momenteel mogen we onze T-shirts niet aanhouden na het kiesdebat. Misschien kunnen we dit aanpassen
zodat we ze tot middernacht mogen aanhouden. Er moet wel nog steeds een stille periode zijn.

� Er staat nergens gespecifieerd dat je na de derde periode een activiteit (bv. cocktailstand) mag organiseren.
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� Het zou beter zijn als er voor de opkomende ploeg naar buiten treedt een vergadering plaatsvindt met alle
mensen die graag preses, vicepreses, secretaris of beheerder willen worden. Op die manier krijgt iedereen de
kans om zich kandidaat te stellen.

� Het trapportaal is neutraal terrein, maar eigenlijk is dat niet eens van Wina.

� Beter vastleggen wat de bevoegdheden van kiescomité zijn.

� Sancties moeten op de verkiezingsdag gepubliceerd worden in het kieslokaal, dus eigenlijk mag kiescomité
op de verkiezingsdag geen sancties meer geven.

� We moeten eens overwegen om een controle op kiescomité te voorzien. Er is momenteel namelijk geen
enkele manier om kiescomité aan te vechten. Dit zou enkel kunnen via een Kringvergadering, maar zo’n
vergadering moet twee weken op voorhand aangekondigd worden en zelfs als dit veranderd wordt moet je
nog altijd in quorum zijn om een beslissing te kunnen maken. Het beste zou dus een klein groepje van
personen zijn.

� Er zijn twee artikels die in strijd zijn met elkaar: in het ene staat dat we een vice-preses nodig hebben, in
het andere dat we er geen nodig hebben.

Er wordt nog opgemerkt dat ploegen momenteel geen flexibiliteit hebben in hoe ze hun campagne indelen, omdat
de periode vastligt. Aangezien de verkiezingsperiode georganiseerd wordt door Wina en niet door de ploegen en er
ook rekening moet worden gehouden met de mogelijkheid van meerdere ploegen, is het wel beter dat er een vaste
periode is.

Verkiezing ombuds

Bij de ombuds kan je terecht als je problemen hebt binnen het presidium of met iets gerelateerd aan Wina.
De mannelijke kandidaten zijn Karim, Milko en Dries DP.

Motivaties:

� Karim: Ik kom met iedereen goed overeen en ik denk dat de meeste mensen wel vertrouwen dat ik dingen
onder ons hou. Ik ga met iedereen kunnen bemiddelen op een vriendelijke manier.

� Dries: Ik kan mij goed neutraal opstellen. Ik ben ook dit jaar al ombuds geweest en iets wat ik nu meer wil
doen, is duidelijk maken dat je bij een ombuds terecht kan. Dit jaar is daar namelijk niet vaak gebruik van
gemaakt op een formele manier. Ik wil daar dus meer openheid in scheppen.

� Milko: Ik kan heel neutraal zijn en ken ongeveer iedereen in het presidium. Ik weet hoe ik zaken moet
scheiden en denk dat ik ook goed mensen kan samenzetten. Bovendien ben ik heel eerlijk.

Vragen:

� Voor Dries: Je wilt je meer openstellen. Hoe ga je dit praktisch aanpakken?
� Voor Karim en Milko: Zijn jullie ook van plan jullie meer open op te stellen? Zo ja, hoe?
� Stel dat er op een cantus bepaalde dingen gezegd worden over een bepaalde persoon en die kan er niet mee

lachen. Wat zijn de eerste stappen om die persoon te begeleiden?
� Stel dat een van je beste vrienden problemen heeft met iemand die je minder goed kent. Hoe ga je ervoor

zorgen dat je neutraal blijft?
� Wat zou jouw standaardprocedure zijn om een klacht te behandelen?
� Wat ga je doen als je zelf problemen hebt met bepaalde personen?
� Stel dat er binnen het presidium een probleem is dat uit de hand gelopen is, maar ze komen niet uit zichzelf

naar jou toe. Ga je dan wachten tot ze komen of ga je er zelf naartoe gaan?

Er wordt gediscussieerd en gestemd. Dries is verkozen als mannelijke ombuds.

Nicky is de enige vrouwelijke kandidate. Haar motivatie: Ik ben iemand die rustig kan blijven in gespannen situa-
ties. Ik kan mij ook goed inleven in alle facetten van een discussie en ik kan nadenken over wat de beste oplossing
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is voor de personen en voor het presidium.

Vragen:

� Denk je dat er een situatie is waarin je niet neutraal kunt blijven?
� Stel dat Stephanie bij jou komt klagen, want Sarah heeft haar geslagen omdat Stephanie haar ros had

genoemd. Stephanie is specifiek naar jou gekomen omdat het een bitchfight is tussen meisjes. Wat doe je?
� Lise komt naar jou omdat Sarah in haar borsten heeft geknepen op de Winabar. Hoe pak je dit aan?
� Je gaat naar het totaalpakket kijken, maar blijf je dan wel neutraal? Het voordeel van het presidium kan

soms namelijk in het nadeel zijn voor de persoon.

Er wordt gediscussieerd en gestemd. Nicky is verkozen als vrouwelijke ombuds.

Raden

STURA

Er zijn verkiezingen geweest.

Varia

� Simme: ‘Ik wil een siësta.’

� Arne J: ‘Gisteren is er misschien een beetje te veel drank ingegaan bij sommige mensen en die mensen waren
al andere mensen aan het beschuldigen dat ze gingen spauwen. Ik wil ook de ombuds inschakelen, want er
zijn doodsbedreigingen geweest en ik voel me niet meer veilig.’

� Milko: ‘Arne, sterf.’

� Viktor: ‘Ik heb 3 dingen. In de casus tussen Stephanie en Sarah, was Stephanie duidelijk in fout, want only a
ginger can call another ginger ginger. Ten tweede: wat een mierenneukerij van kiescomité. Op mijn T-shirt
was het logo echt niet zichtbaar. Ten derde: er is hier iemand aanwezig die al weken geleden verjaard is en
nog geen cadeau heeft gekregen.’ *Iedereen zingt lang zal hij leven. Karim krijgt een cadeautje.*

� Aderik: ‘Ik ben blij dat cantustrio terug in leven is.’

� Wieter: ‘We zitten straks samen met de mensen die het kerstfeestje gaan organiseren.’

� Benjamin: ‘Ik vind een siësta geen slecht idee.’

� Siebe: ‘Jullie gaan allemaal dood op de cantus.’

� Karim: ‘Alle mediakindjes mogen straks rond mediapapa komen zitten.’

� Lise: ‘Gisteren is de kalender opgesteld, daar kan je al eens naar kijken. Deze middag gaan we de begroting
opstellen, dus daar kan je dan ook naar kijken. We gaan hotdogs maken, zijn er vrijwilligers?’

� Milko: ‘Heeft iemand een zwarte gsm met een zeer brak hoesje gezien?’

� Aiko: ‘Ik hoop dat cantustrio meer gezag heeft op de cantus dan gisteren en dat de doodsbedreigingen
beperkt blijven. Gisteren waren er al veel mensen dood, dus goed dat het winkelteam niet zoveel alcohol
heeft gekocht. Straks zitten we samen voor de begroting. Zorg dat iedereen een idee heeft van hoeveel geld
die moet hebben, ook voor de investeringen. Mensen die niet mee begroten, kunnen op dat moment gaan
winkelen. Als je je verveelt mag je ook een beetje opruimen en kuisen. Op het terrein mogen ook dingen
opgeraapt worden.’

De vergadering wordt gesloten om 14.23 u.
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Zondag 9 juli 2017 - voormiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Aram, Arne J, Benjamin, Catinca, Dries B, Dries DP, Fien, Gert, Glen, Jan,
Karim, Kristien, Lise, Marike, Mathias, Maxim, Milan, Milko, Robin B, Samuel, Sarah, Siebe,
Simme, Simon Merckx, Stephanie, Tobias, Viktor, Wieter

Verontschuldigd: Anthe, Arne VDK, Bart, Bas, Emilio, Helena, Isabelle, Joran, Judith, Kristof, Lauren, Lena,
Lisa, Marnik, Nicky, Oberon, Raf, Robin V, Ruben, Seppe, Sergey, Steffie, Stijn, Yana, Ze
Wen

De vergadering wordt geopend om 11.16 u.

Overlopen posten

Media

De doelen van Media zijn: kwaliteitsvol ledentextiel voorzien, mooie herinneringen bewaren en reclame maken
via sociale media. Om dit te realiseren zal er dit jaar ook instagram gebruikt worden, de rest blijft hetzelfde als
vorig jaar. Karim is de eindverantwoordelijke voor het textiel en het zwanenboek, de rest wordt verdeeld onder het
Mediateam.

Bar

Bar zou graag een eigen facebookpagina (beheerd door Bar, niet door Media) oprichten om mensen te bereiken
die wel naar de Winabar gaan, maar verder niets te maken hebben met Wina. Er zijn namelijk heel wat bars waar
niet zoveel volk naartoe komt, dus daar zou Bar dan beter op kunnen inspelen, ook de avond zelf. Het is niet de
bedoeling dat er foto’s van de bar op de pagina gepost worden, hoogstens enkele sfeerfoto’s.

De argumenten die vorig jaar tegen een barpagina gegeven werden, zijn dat we beter kunnen zorgen dat mensen
de Winapagina liken (dan kunnen we ze ook bereiken met andere promotie) en dat we niet te veel extern volk
willen aantrekken. Likes op de Winapagina zijn vanuit het opzicht van PR enorm belangrijk. Er zijn echter ook
mensen die niet gëınteresseerd zijn in andere evenementen van Wina. Ook zouden mensen via de barpagina op de
Winapagina terecht kunnen komen, wat net voor meer likes zou zorgen. Eventueel kunnen we adverteerders zelfs
de mogelijkheid geven om ook te adverteren op de barpagina.

Het geld dat we in Winabars steken, is bedoeld voor Winastudenten, niet voor externen. Het probleem is dat er
redelijk veel bars zijn die maar weinig volk trekken, wat ook niet plezant is voor de Winaleden. Het Winapubliek
is nu eenmaal niet groot genoeg om het hele semester lang goede bars te draaien. Anderzijds zijn er ook bars,
zoals de Duvelbar, waar al een massa volk naartoe komt. Als die dan nog eens gehypet worden op facebook, is
er te veel volk. Bar zou dus eigenlijk enkel de kleinere bars moeten adverteren, maar dat kunnen we in principe
ook aan Media overlaten. Misschien moet Bar al beginnen met de tekstjes op tijd door te sturen, zodat Media de
evenementen vroeger online kan zetten. Ook kan Bar proberen om creatief uit de hoek te komen met bijvoorbeeld
een promostunt op de campus.

We gaan over tot een stemming. Er zijn 30 stemgerechtigden.

� Voor barpagina: 13
� Tegen barpagina: 12
� Onthouding: 5

De stemming is onbeslist, dus de discussie wordt heropend.

Er zijn enkele interne problemen binnen Bar, zoals de muziek. Misschien moet Bar zich eerst op deze problemen
focussen en zal er dan opnieuw meer volk komen. Er zijn echter al veel langer bars die weinig volk trekken, dit
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ligt niet enkel aan de muziek, en het probleem zal dan ook niet opgelost worden door de interne problemen op
te lossen. Een facebookpagina voor Bar zou wel een beetje ingaan tegen de D&S fiches, want het gaat hier over
de expertise van Media. Ook ga je de barpagina waarschijnlijk promoten via de Winapagina en dan bereik je de
externen nog steeds niet. Je kan natuurlijk wel tegen je vrienden zeggen dat ze de pagina moeten liken.

Er wordt opnieuw gestemd met 30 stemgerechtigden.

� Voor barpagina: 13
� Tegen barpagina: 12
� Onthouding: 5

Er komt een barpagina.

Overlopen werkgroepen

Winalliance

Er zal een verbroederingscantus plaatsvinden, de andere kringen worden uitgenodigd voor de barcantus en er zal
ook een kerstkaartje gestuurd worden naar Wallonië. Vorig jaar heeft de Brusselse variant van Scientica gevraagd
of we ook met hen willen verbroederen. Scientica is geen Wina, dus we besluiten om ze door te verwijzen naar
Scientica als ze het nog eens vragen.

Kalender

Nog enkele opmerkingen bij de kalender:

� Momenteel vallen de duocantus met Eoos en de Scienticantus samen, dat moeten we nog oplossen.
� VTK doet niet meer mee met de Open mic.
� Scientica wil een alumni-avond doen, maar dan kunnen wij best geen lezing doen in week 4.
� De escape room van EJW is verplaatst van woensdag naar donderdag, omdat de eerstejaars donderdag een

test van Calculus hebben.
� De eindejaarsbarbecue is verplaatst van donderdag naar woensdag.
� Er zijn drie Scienticafé’s in het eerste semester en maar twee in het tweede semester wegens de campagne-

weken.

De kalender wordt goedgekeurd.

Begroting

Er wordt 20 euro van de Brakfestbar verplaatst naar Barzilië, want Barzilië heeft nog iets meer geld nodig voor
een gratis vat.

In het studentenmuseum in de bibliotheek van Leuven liggen een heleboel afgeprinte Winagenda’s tot een bepaald
jaar. Reeds vorig jaar was er het idee om alle resterende Winagenda’s af te printen om de collectie uit te breiden,
maar dat is uiteindelijk niet gebeurd. Eventueel kunnen we het wel dit jaar doen. Het gaat wel een beetje in tegen
Winatuur (papierverspilling) en er gaat waarschijnlijk niet veel volk naar kijken, maar langs de andere kant is het
wel een mooi gebaar. We houden een stemming. Er zijn 30 stemgerechtigden.

� Voor afprinten: 20
� Tegen afprinten: 1
� Onthouding: 9

We gaan de resterende Winagenda’s afprinten.
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Documentatie en structuur

In plaats van een hele tekst met uitleg te zetten op de startpagina van de docuwiki, komt er een link naar een
aparte pagina met uitleg. Naast deze link komt er ook een lijst met alle posten op de startpagina. Als je op een
post klikt, kom je terecht op de postenpagina. Daar komt eerst algemene uitleg over de post en de D&S-fiche
(per jaar). Verder komt er dan een lijst met alle activiteiten van die post, indien mogelijk opgedeeld in categorieën
(eetstanden, LAN-party’s,...). Als je naar de activiteit gaat, komt er een overzicht per jaar (indien nodig). Het zou
ook wel handig zijn als er crossreferencing mogelijk is, zodat je bijvoorbeeld ergens op ‘eetstanden’ kan klikken en
je dan zowel de eetstanden van GAK als van Cultuur te zien krijgt.

We stellen een werkgroep samen die verantwoordelijk is voor het uitschrijven van de handleiding: Karim (verant-
woordelijke), Milko, Samuel, Arne J.

Verder moet er gecontroleerd worden dat de docuwiki goed wordt aangevuld doorheen het jaar. Karim zal dit
steeds nakijken en melden op de PV.

Presidiumvoordeel

We keuren goed dat er voor lange shiften eten voorzien wordt voor de shifters. Dit wordt case by case bekeken en
het budget dat er voor nodig is, wordt gewoon in de begroting van de activiteit inbegroot.

Varia

� Milko: ‘We gaan na de vergadering even samenzitten voor de barpagina met de mensen van bar.’

� Viktor: ‘We gaan ook vergaderen met CuDi.’

� Karim: ‘Voor iedereen die vandaag vertrekt voor de cantus, er ligt een doos waar je je linten kan inleggen.
Als je nog blijft tot na de cantus, dan mag je je linten aan Glen geven en die regelt het wel.’

� Maxim: *geeuwt* ‘Ah sorry.’

� Siebe: ‘Deel 1: Io vivat 213, Gaudeamus igitur 214, Winalied 000, Boemelaar 231. De rest mag je straks
pas weten.’

� Dries DP: ‘Gisteren was het 5 uur ofzo.’ Aram: ‘Ga je nu mijn varia afpakken?’ Dries: ‘Aram gaat het
vertellen.’

� Aderik: ‘Voor mijn barium stel ik voor dat we de docuwiki uittekenen zoals Mathias zijn T-shirt. En fuck
you Wieter.’

� Samuel: ‘Het kampvuur gisteren was heel gezellig.’

� Arne J: ‘Wanneer gaan we verder vergaderen? Lustrum zit na de vergadering samen. Wie was dat gisteren
met zijn gitaar aan het kampvuur? Ik wou slapen! Nee, het kampvuur was wel gezellig. Presidiumweek zit
er bijna op, dus nu ben ik droevig.’

� Aram: ‘Gisteren om 4u25 zat ik half te slapen en toen zag ik plots dat een van de scoutsleiders hier in zijn
onderbroek zijn tanden stond te poetsen. Dus ik vroeg: “Wat doe je hier?” En hij zei: “Ik ben wat aan het
rondkijken.” Ik dacht al, is dit een of andere rare hallucinatie ofzo? De scoutsleider gaat naar boven en dan
komt Dries binnen en die zag het ook, dus het was wel echt aan het gebeuren. Hij komt weer naar beneden.
Dan ben ik toch Aiko gaan halen want die had er een oogje op en dan hebben ze nog gesprek gehad.’

� Glen: ‘Heeft er iemand een oplader voor een iPhone?’

� Mathias: ‘Fuck you Wieter.’
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� Tobias: ‘Het is gewonnen brood en niet wentelteefjes.’

� Simme: ‘Fuck you Wieter, strike three, out.’

� Wieter: ‘Gisteren kwam Aiko bij ons fluisteren dat we om 10u15 moesten opstaan, maar hij was er pas om
10u17, dus ik stel voor dat we nu al een nieuwe preses stemmen.’

� Milan: ‘Arne heeft een goed punt aangehaald. Misschien moeten we straks een grote groepsknuffel geven.’

� Aiko: *botst vuisten tegen elkaar naar Wieter* ‘Wieter, ik was opgestaan om 10u15 en ik ben binnen de
minuut uit bed gekomen. Ik had trouwens ook gezegd dat we gingen opstaan om 10u15 à 10u30. Die jongen
stond dus in de toiletten in zijn onderbroek en hij had ook nog een handdoek rondhangen. Hij heet Geerd
met een d. Hij heeft ook Franse roots, want je spreekt zijn naam op z’n Frans uit. Hij vindt informatica
niet zo tof maar wiskunde wel. Hij was een beetje zat. We hebben heel de tijd in het Frans gepraat. Zijn
doel in het leven is de Eiffeltoren - ik denk dat er wel mensen zijn die hem kunnen helpen hier - want hij
studeert industrieel ingenieur bouwkunde. En toen moest hij weg. Ik stel voor dat we een stemming houden
over wentelteefjes, gewonnen brood of verloren brood, dus we hebben Schulze nodig. Belangrijker, wie wil
er straks gewonnen brood maken? Het was tof. Smakelijk.’

De vergadering wordt gesloten om 13.07 u.
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Zondag 9 juli 2017 - Namiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Aram, Arne J, Catinca, Dries B, Dries DP, Fien, Gert, Glen, Karim, Kristien,
Lise, Marike, Mathias, Maxim, Milan, Milko, Robin B, Samuel, Sarah, Siebe, Simme, Simon
Merckx, Stephanie, Tobias, Viktor, Wieter

Verontschuldigd: Anthe, Arne VDK, Bart, Bas, Emilio, Helena, Isabelle, Jan, Joran, Judith, Kristof, Lauren,
Lena, Lisa, Marnik, Nicky, Oberon, Raf, Robin V, Ruben, Seppe, Sergey, Steffie, Stijn, Yana,
Ze Wen

De vergadering wordt geopend om 15.04 u.

Overlopen posten

Cudi

Doelen van Cudi: statutaire verplichting tot participatie aan de cursusdienst van Scientica naleven en vriendelijk
zijn tijdens het shiften. Om dit te bereiken wil Cudi zoveel mogelijk mensen motiveren door een aangename sfeer
te creëren tijdens het shiften. De rest wordt geregeld door Scientica.

Overlopen werkgroepen

Lustrum

De ideeën tot nu toe zijn:

� Lustrumweek als hoogtepunt
� Bepaalde activiteiten (lenteconcert, 24 urenloop, lustrumcantus,...) wat chiquer maken, door de posten meer

budget te geven.
� Reeds op de inschrijvingsstand iets doen rond het lustrum, zodat iedereen er meteen van op de hoogte is
� Oud-presessen betrekken bij de Winagenda’s
� Eredoctoraat uitreiken
� Eigen product naar de leden brengen, eventueel wijn met wijnglazen
� Krans op onze presidiumlinten zetten
� Afsluiten met vuurwerk aan het kasteel (met ijslam)

Verkiezing LOKO

Aangezien Arne J vaak naar de LOKO AV/WV komt, zou hij ook graag verkozen worden. Motivatie: Ik ben dit
jaar al vaak geweest. Ik heb ondertussen dus al wel dossierkennis opgebouwd en ik vind het ook gewoon tof om
er te zitten. LOKO is een belangrijke organisatie, want dankzij LOKO kan je meer bereiken dan met Wina alleen.
Vooral qua vertegenwoordiging kunnen er goede dingen uitkomen.

Vragen:

� Wat is de belangrijkste peiler van LOKO?
� Als je een mening of opmerking hebt tijdens de LOKO AV, bespreek je dat dan eerst met de andere verte-

genwoordigers of zeg je het gewoon?
� Wat is het LOKO beleid inzake sancties?
� Hoe zie je de communicatie van de LOKO AV terug naar het presidium?
� Stel dat we commentaar krijgen op het hebben van een presidiumgang, hoe verdedig je Wina dan?
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Er wordt gediscussieerd en gestemd. Arne is verkozen.

HR en statuten

� De statuten en het HR kunnen worden aangepast door de AV, met goedkeuring van tweederderde meerder-
heid, en een quorum van tweederde van het aantal stemgerechtigden. In principe zou je dus met 44 procent
van de stemgerechtigden een aanpassing kunnen maken. Dit staat inderdaad op de officiële pagina met
zaken waar vzw’s aan moeten voldoen, maar wanneer de beslissing betrekking heeft tot het doel van de vzw
of het ontbinden ervan, is er een 4/5 meerderheid nodig. Dit wordt toegevoegd aan de statuten.

� De voorbereidingsvergadering voor de mensen die preses, vice-preses, secretaris of beheerder willen worden,
is moeilijk op te nemen in het HR. Dit kan natuurlijk wel aangemoedigd worden binnen het presidium.

� In artikel 30 staat dat het verplicht is om een vice-preses te hebben. In het volgende puntje staat echter
dat het is toegestaan om meerdere presessen te hebben en geen vice-preses. We schrappen dat er geen
vice-preses moet zijn. Er mogen wel nog steeds meerdere presessen zijn.

� Er wordt vaak over permanente onderwijscommissies gesproken. Dit jaar komen er ook gewone OC’s, dus
er wordt overal waar nodig ‘en onderwijscommissies’ toegevoegd.

� In artikel 63 van het HR staat dat een verkiesbare ploeg een cudiverantwoordelijke moet hebben. Scientica
legt ons echter ook op dat we twee cudishifters moeten hebben, dus dat komt erbij.

� In artikel 66 staat dat voorlopige kandidatuurstellingen afgegeven moeten worden door de kandidaat-preses,
maar een niet-verkiesbare ploeg moet niet per se een kandidaat-preses hebben. We passen dit aan zodat
niet-verkiesbare ploegen ook een preses moeten aanduiden.

� Artikel 77 is een heel lang artikel dat eigenlijk over drie verschillende dingen gaat, dus we splitsen dit op.
Er staat ook in dat de kelder, de Winagang en het trapportaal neutraal terrein zijn, dus in principe zou je
je T-shirt hier niet mogen dragen. We maken dus een uitzondering voor ploegtextiel. Ook wordt ‘kelder’
vervangen door ‘opslagruimte’.

� In artikel 82 worden de verschillende periodes van de campagne gedefinieerd. Er staat nu dat het vanaf
het kiesdebat verboden is om campagne te voeren, zonder einddatum. We maken hier een vierde periode
van, die duurt tot de bekendmaking van de resultaten. Er staat ook dat kiescomité kan beslissen om de
campagne te verschuiven, maar het is logischer dat de KV dit beslist. Verder overwegen we nog steeds om
de derde periode reeds om 22u ipv om middernacht te laten beginnen.

� Er staat ergens ‘de eerste woensdag van de derde periode’, maar de derde periode heeft eigenlijk geen
woensdag, dus dat wordt aangepast naar vierde periode.

� In artikel 88 over de sancties van kiescomité, staat er dat het LOKO beleid omtrent sancties moet gevolgd
worden, maar er is nergens zo’n beleid terug te vinden. Verder wordt er niet vermeld dat er ludieke straffen
mogen gegeven worden (dit zou vallen onder de ‘onder andere’, maar dat is nogal vaag). Er wordt toege-
voegd: ‘Naast deze sancties kan kiescomité ook beslissen tot ludieke sancties, die mondeling (in persoon of
telefonisch) gecommuniceerd moeten worden aan de kandidaat-preses (eventueel met schriftelijke neerslag)
en ten vroegste 12u na de verwittiging ingaan. Deze sancties mogen geen persoonlijk voordeel opleveren
voor kiescomité en moeten de werking van de ploeg minimaal hinderen.’ Zowel het woord ‘minimaal’ en het
feit dat de straf pas 12u later mag ingaan zijn niet ideaal, maar dit was de beste verwoording die we tot nu
toe konden vinden. Er wordt ook nog eens nagedacht voor een controlesysteem op kiescomité.
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Varia

� Arne J: ‘Bedankt voor de LOKO verkiezing. En oooooh, het is de laatste ploegvergadering. IKZ gisteren
was echt een hele leuke vergadering en niemand was het beu.’

� Siebe: ‘Ik heb het gevoel dat er een paar mensen zijn die liever geen ouwezak waren geweest.’

� Dries DP: ‘4477 4476 4475,...’

� Aderik: ‘Smakelijk, Jari.’

� Karim: ‘We krijgen Cudimails en Poedts wou mij erop wijzen dat als eerstejaars oude boeken willen overko-
pen, ze de juiste codes moeten hebben. Hij formuleerde dat als volgt: “Zeg tegen de schachten dat...”’

� Tobias: ‘Dankuwel Simme om mij ukulele te leren.’

� Simme: *zingt* ‘Somewhere over the rainbow.’

� Wieter: *zingt* ‘Blue birds fly.’ ‘En Jari is on point met kort haar.’

� Lise: ‘Er gaan nog wat ouwezakken komen die gaan blijven slapen. We kunnen dus best allemaal een beetje
beter gaan liggen boven zodat er plaats vrijkomt.’

� Aiko: ‘De toiletten spoelen niet meer door, gelieve niet naar het toilet te gaan. We hebben contact
opgenomen met de mevrouw van de KLJ, maar die heeft nog niet geantwoord. Indien er grote problemen
zijn, kan je gaan kloppen bij omwoners. Kristof valt drie keer in de Dijle. We hebben nu een barpagina
goedgekeurd, maar vindt Wikipedia het wel oké als je zomaar nieuwe artikels aanmaakt?’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Sponsordeal Bicky regelen + Aquarius en AA contacteren PR Zo snel mogelijk
Postenfiches uittypen Postenverantwoordelijken EJWiekent
Activiteitenverantwoordelijken doorsturen naar Stephanie Postenverantwoordelijken Genoeg op voorhand
Docuwiki onder handen nemen Webteam Zo snel mogelijk
Handleiding docuwiki schrijven Karim, Milko, Samuel, Arne J Zo snel mogelijk
Algemene checklist voor activiteiten maken Aiko EJWiekent
Assistent zoeken EJW EJWiekent
Nadenken over elektriciteit eetstandjes Cultuur EJWiekent
Sjaals + badjassen verder uitzoeken Karim Zo snel mogelijk
Investeringen aankopen Materiaal EJWiekent
Oude investeringen Spectrum aankopen Materiaal, Webteam, Sport EJWiekent
Nadenken over goed doel Winatuur EJWiekent
Systeem met vuilzakken en plakkaatjes uitdenken Winatuur EJWiekent
Jetons aankopen Winatuur EJWiekent

De vergadering wordt gesloten om 15.53 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op 18 september in ’t Witgoor te Wuustwezel.
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